

Referat bestyrelsesmøde

Deltagere: Rasmus Buhl
Thorbjørn Eskildsen
Mikkel Johansen (ref.)
Trine Rosenbæk
Søren Braas
Helle Thisted (Afbud)
Sara Johansen

Tidspunkt: 13.01.2025 kl. 19.30

Sted: Hos Thorbjørn

Vedr: Bestyrelsesmøde

Nedenstående emner blev behandles/besluttet

1. Sidste referat.

Ingen kommentarer til sidste referat.

2. Økonomi

Der er sendt rykkere ud for kontingent, det gav 3 ekstra medlemmer. Der er ca. 60 betalende medlemmer.

Regnskab er afleveret til Poul Heiberg for godkendelse.

Der er underskud i året svarende til ca. 6.800,-. Kr. Der er brugt ekstra penge på foreningens service som der ikke er søgt midler til.

Regnskabet forventes godkendt ved revisoren.

3. Trailerprojekt.

Deadline for trailerindretning ændres til 31. januar 2025 da der skal bestilles noget ekstra stål og at det skal pulverlakeres.

4. Service.

Bestyrelsen mødes mandag 26.02.2025 kl. 19.00 for at færdiggøre service i kasser. Samtidig skal mappen med hvordan service skal afleveres færdiggøres.

Foreningen skal finde et nyt sted til de to trailere, den grønne hal ved Jørgen Juhl kunne være en mulighed og Martin Sørensen var også en mulighed. Dem som får traileren til at stå, skal også håndteringsgebyret for den ene trailer, det andet håndteringsgebyr skal gå til foreningen.

Punktet omkring opbevaring af trailer bringes op som punkt til generalforsamlingen.

5. Mejerigrunden

Mikkel har orienteret på mail til bestyrelsen omkring møde med Horsens kommune, hvor brugen af grunden blev drøftet. Kommunen har lavet en fejl omkring byggefelt, og at foreningen ikke kan opføre en bygning som f.eks. fælleshus. Derfor har bestyrelsens besluttet at man opsiges aftalen.

Referat bestyrelsesmøde

Mikkel rykker for det officielle svar fra kommunen hvori man giver afslag på at foreningen kan opstille et fælleshus.

Foreningens medlemmer orienteres på kommende generalforsamling.

6. Vand til Shelter / shelterplads.

Vand til shelteret er blevet etableret.

Mikkel har rykket for aftale ved Bo Karlshøj Riis, Horsens kommune, som er vendt tilbage med

*Det er helt gratis at sende elektroniske fakturaer til det offentlige på www.virk.dk
Man skal blot udfylde en fakturablanket med kommunens ean.nr., cvr. nr. og kontaktoplysninger.*

Kommunen betaler for de første 10 m³ hvorefter foreningen skal betale yderligere vandforbrug.

Bestyrelsen har besluttet at sætte gebyret for overnatning til 100,- kr. Mikkel skifter skilte ud på shelterpladsen. Rasmus retter hjemmesiden.

Toilet tømmes i uge 3, Mikkel putter tabletter i toilettet (er i skabet)

Jørgen Juhl har sat brænde op til shelter pladsen som fungerer meget godt, der er gået betalinger ind for brænde.

Mikkel bestiller lækagesikring. Der skal indsendes ny ansøgning til landbyrådet om de manglende midler, Trine og Mikkel skrive ansøgning og drøftelse med Lisa og Terry om nedgravning af kabel på deres grund.

Mikkel skal fremsende regnskab til Horsens kommune snarest muligt.

7. Bordtennis.

Rasmus har ansøgt 13.000,00 kr. ved Sparekassen Kronjylland til nye borde. Der er ikke kommet svar på ansøgningen endnu.

8. Generalforsamling.

Der skal arrangeres fællesspisning til kommende generalforsamling. Afholdes den 23.02.2025 kl. 16.00

Punkter til dagsorden ikke anført i kronologisk orden på kommende dagsorden:

- Områdefornyelse Underup
- Aktivitetsliste (kommende arrangementer 2025)
- Sommerfest, vi mangler deltagere.
- Opbevaring af service, borde og stole.
- Thorbjørn er på valg til bestyrelsen, ønsker ikke genvalg.
- Rasmus Buhl er på valg til Landsbyrådet, ønsker genvalg.
- suppleanter (2 stk.) Sara stiller evt. op igen?

Rasmus sender invitation ud, Trine laver facebook opslag, deadline uge 3.

Rasmus bestiller stegt flæsk, kartofler og persillesovs, Thorbjørn koordinerer tilmelding.

Referat bestyrelsesmøde

9. Aktivitetsliste.

Der skal i forbindelse med kommende aktivitetsliste 2025, spørges til medlemmerne hvad de ønsker der skal ske i kommende år. Punktet skal på dagsordenen til kommende generalforsamling

- Forårsklargøring - 30 marts
- Sommerfest - 6. september.
- Efterårsklargøring – 2. november.
- Mulige arrangementer:
 - o Halloween, græskarudskæring for børn (evt. kombineret med "fredagsbar")
 - o Fredagsbar på givende faste tidspunkter maks. 1,5-2 timer
 - o Sommerfest (hvordan får vi børnefamilier med?)
 - Cykel ringridning
 - Sækkeløb
 - Æggeløb
 - Tegnekonkurrence
 - Ansigtmaling
 - Børnelege
 - Børneteater
 - Øvrige
 - o Bordtennisturnering
 - Faste tider med bordtennis (privat eller i Nim multihus) Se tidligere punkt om ansøgte midler.
 - o Konkurrencer
 - Solsikke (Sommerfest)
 - Bedste græskar
 - Andre?
 - o Påskejagt
 - o Madaftener for herre (Nim skolekøkken)
 - o Fællesspisninger
 - o Juletræstænding på kastanjeplænen
 - o Herreaften
 - o Damedag
 - o Gokartdag
 - o Virksomhedsbesøg som f.eks. DSV (tidligere afholdt ved Forum Horsens, Silkeborg Gaard)
 - o Gåture (Gåvært)

10. Forårsklargøring fra sidste referat:

Punkter til kommende forårsklargøring:

- *Prop i vandhane ved shelter*
- *Planering og ekstra stabilgrus ved den store låge til shelterpladsen*
- *Tætning af tag på shelter, evt. ny murkrone.*
- *Pullert med "postkasse" ved shelter for betaling fra udenlandske gæster som ikke har mobilpay.*

11. Evt.

- Mikkelt slår op på facebook, at der er sendt Forslag til tematillæg for VE og skovrejsning i høring. Bestyrelsen vil ikke arbejde for et fælles høringssvar, men opfordre til at evt. berørte lodsejere læser tematillægget og evt. indsender høringssvar.

Næste møde – 26. februar hos Rasmus